

Styremøte 5

Hovedstyre i Spanskrøret 2024

Dato: 10.03.2024

Ordstyrer: Mariken

Sted: Zoom - videomøte

Referent: Mariken

Tilstede: Alle

Fraværende: Erik

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Ingen

Runde rundt bordet

Hvem		Kommentar
Mariken	-	
Sofie	-	
Erik	-	
Christian	-	
Mia	-	
It Fredrik	-	
Bok Fredrik	-	
Veslemøy	-	
Maren	-	
Hanna	-	

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem		Kommentar
Mariken	Har søkt støtte til FUL angående elevkveld. Har ikke fått svar enda. Jobber med å søke om tilgang til 17. mai.	
Sofie	Holder på med styregensere. Alle må inn i filen for å skrive størrelse!	
Erik	Fraværende	
Christian	Hakke gjort så mye nytt	
Mia	Har hatt sosialkveld med fagkom erudio. Jobber med hybridquiz!	
It Fredrik	Jobbet med discord, skal gjøre det klart i kveld!	
Bok Fredrik	Skal ha møte om gullblekka	
Veslemøy	Var på tur.	
Maren	Har booka gratis kino.	
Hanna	Fått støtte av IE til volleyball turnering.	

Ris/ros

Hvem	R(i/o)ses for hva

Spanks

Hvem har sendt inn	Hvem skal få spank	Grunnlag for spank	Tas den?

Styrets forslagskasse

Hva	Hva har kommet inn?

Saker <33

Sak 1: Endring av pizzaspising på campus		Innmelder: Marken Tid: 5 min
Bakgrunn	Man må søke for å få tillatelse til å spise pizza på campus: <ul style="list-style-type: none">- huke av på "det blir servert mat" inne på NTNU hjelp. Ellers blir man KASTET UT- vakt og service på NTNU er ansvarlige for dette opplegget	
Diskusjon		
Konklusjon	Alle søker om man skal ha pizza. Sofie videreformidler dette til undergrupper:)	

Handlingsplan	
---------------	--

Sak 2: Elevkveld med ENT3R		Innmelder: Mariken Tid: 2 min
Bakgrunn	Vi må lage quiz. Jeg har opprettet et dokument hvor dere kan legge inn spørsmål. Lenke til dokumentet her: Quiz	
Diskusjon		
Konklusjon	Alle legger inn ting ila kvelden.	
Handlingsplan		

Sak 3: Samarbeid med pedagogstudentene		Innmelder: Mariken Tid: 10 min
Bakgrunn	<ol style="list-style-type: none"> 1) Pedagogstudentene ønsker at 1-2 av spanskrørets medlemmer er med på Landsmøte. Opphold, reise og hotell dekkes. 11-14 april. 2) De opplever at vi bruker de som en "bank" men ønsker egt et bedre samarbeid. De ønsker at vi deler hverandres arrangementer, og kjøper felles konkurranser. Ev at de kjøper billetter av oss og kan dele dem ut i vinnerpremier. 3) De ønsker en fast representant av oss på deres møter for å styrke samarbeidet. De har møter hver tredje/ fjerde uke på onsdager men mandager og/ eller søndager er også dager de har brukt. 	
Diskusjon	<ol style="list-style-type: none"> 1) Silent disco 12. april, søskencava 14. april kan gjøre det vanskelig å få noen fra styret til å delta. Pedagogstudentene er med i spanskrøret farlig og kan være med der. Informasjonen om møtet kom litt sent. 2) Samarbeid: gi mer info til dem. Silent disco er et samarbeid med Salt og erudio. Nå har vi ikke tatt så mange billetter, men salt kan ha noen ekstra siden det er de som er ansvarlige for billetter. De kan se i kalenderen vår for å se arrangement eller ta kontakt med Maren og Mia. 3) Sofie kan være det, så lenge timeplanen strekker til. Dersom hun ikke kan så legger hun ut i gruppa så noen andre kan møte opp. 	
Konklusjon	Vi prøver å jobbe for et bedre samarbeid.	
Handlingsplan		

Sak 4: Påmelding til lederseminar 15. mars		Innmelder: Mariken Tid: 4 min
Bakgrunn	Lederseminaret er aktuelt for alle studenter som har et frivillig lederverv eller nøkkelrolle, enten man er leder/nestleder i en gruppe, en komité eller for en hel organisasjon. På seminaret vil du få faglig påfyll, delta i	

	diskusjoner og øvelser, og utveksle erfaringer med andre studentledere. Hvem vil bli med?
Diskusjon	
Konklusjon	Mariken melder på de som har sagt at de kan.
Handlingsplan	

Eventuelt kommet opp under møtet

Sak og/eller navn	Konklusjon

Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn	Handlingsplan
Sak 1: Endring av pizzaspising på campus	Alle søker om man skal ha pizza. Sofie videreformidler dette til undergrupper:)
Sak 2: Elevkveld med ENT3R	Alle legger inn ting ila kvelden.
Sak 3: Samarbeid med pedagogstudentene	Vi prøver å jobbe for et bedre samarbeid.
Sak 4: Påmelding til lederseminar 15. mars	Mariken melder på de som har sagt at de kan.

Møtekritikk

- NSTR